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The Secretary of State for External Affairs, the Honourable

Paul Martin, announced today that P:Zr . J•H . Howman, M .P ., Ministe r

of Internal Affairs, Local Government and African Education of

Southern Rhodesia :rJill visit Ottawa on September 12 and 13 . Mr .

Ho-gman will be accompanied by Mrs . Howman and by Mr . C .B . Bennett,

C :B,E ., the Minister for Rhodesia and Nyasaland in Washington .

During his visit Mr . Howman will have discussions with the

Secretary of State for External Affairs and senior Government

officials about matters of common interest to the Canadian and

Southern Rhodesian Governments . Mr . Ho,=an will also call on th e

Prime Minister . A. dinner will be given in Mr . Ho:*,raan's honour by the

Secretary of State for External Affairs on Thursday evening ?

September 12 .
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Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M . Paul

lifartin, annonce que M .. J .R . Hovrman, ministre des Affaires intérieures,

de l'administration locale et de l'éducation africaine de la Rhodésie

du sud, fera un séjour à Ottawa les 12 et 13 septembre .. M . Howma n

sera accompagné de Mme . Howman et de Pd .. C .B . Bennett, ministre de la

Rhodésie et du Nyassaland âWashington .

Pendant son séjour, M . Ho~:Tman aura des entretiens avec le

secrÉtaire d'Etat aux Affaires extérieures et certains hauts fonction-

naires sur des questicns d'intérêt commun nu Canada et au gouvernement

de son pays . I1 verra aussi le premier ministre .- Dans la soirée du

jeudi 12 septembre, le secrétaire d'Etat aux affaires extérieures

offrira un d3ner en son honneur . .
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